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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Hogyan jön létre az Iskolaőrség?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  héten  –  Semjén  Zsolt  miniszterelnök  helyettes  által  –  benyújtott  „salátatörvény”
tartalmazza az ún. iskolaőrségek felállításának elképzelését is.

Meggyőződésem szerint  a  javaslat  megszületésére  okot  adó  probléma  megoldására  ez  nem ad
adekvát választ. Ettől függetlenül nincsenek kétségeim azt illetően, hogy az iskolaőrség felállítására
sor fog kerülni.

Kérdéseim ennek személyi és financiális oldalát érintik:

Egy intézménybe hány iskolaőr alkalmazását tervezik? 

A létszám meghatározásánál  figyelembe  veszik  -  e  az  intézménybe  járók  létszámát,  az  épület
méreteit, az odajárók életkorát, a fiúk - lányok arányát? 

Kinek a költségvetését terheli a szükséges technikai feltételek kialakításának ára? 

Ki finanszírozza az ilyen munkakörbe kerülők bérét? 

Mi a bérbesorolásuk alapja? 

Milyen iskolai végzettség szükséges egy ilyen munkakör betöltéséhez? 

Az esetleges megbetegedések, szabadságolások esetén ki gondoskodik helyettesítésükről? 

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. június 3.

Szabó Szabolcs
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